
Zápis z jednání strategické komise (SK)

Datum jednání: 20.9.2021

Místo konání: Městský úřad Libčice nad Vltavou

Přítomní členové: Pavel Bartoš, Ilona Chrtová, Tereza Nehasilová, Vít Penížek, Petr Kosík

Hosté: Roman Dědič, Kateřina Hrachovcová

Program:

1. Plnění akčního plánu 2019-2020
2. Akční plán 2021-2022

Komise projednala způsob práce s dokumenty AP.
SK navrhuje doplnit do podkladů sloupec -  konkrétní dokumenty/výstupy (zpráva, PD, apod.).
SK doporučuje předložit návrh AP 2021-2022 komisím města k jeho projednání a kontrolu plnění
bodů AP 2019-2020. RM předloží komisím i zásobník projektů.

SK doporučuje vypracovat projektové karty (PK) k jednotlivým projektům. Vypracování
projektových karet má na starost realizátor akce. Ke každému projektu přiřadit odpovědnou
osobu, která vypracuje PK.

Komise navrhla postup pro další období:
1. Doplnit stav řešení u všech projektů AP 19/20
2. Doplnit zodpovědné osoby k projektům AP 20/21
3. Postoupit AP 2021-2022 odpovídajícím komisím
4. Projednání připomínek komisí Strategickou komisí  (další termín jednání: 1.11.2021)

Na příštím jednání bude schválen předseda komise a jednací řád komise.

Jednání bylo ukončeno předsedou dotační komise v 18:40 

V Libčicích nad Vltavou 29.9.2021

zapsal Vít Penížek


